
 

GEMS INTERNATIONAL SCHOOL 
CAIRO 

Message From the Head of School 
Dear GISC community,  

I personally welcome you to the inaugural GISC school year 2022-23! 

Our time has finally arrived, and Gems International School Cairo will officially begin its school year on 
September 18, 2022, in accordance with MOE direction. With just slight shifts in the calendar, we are able to 
retrieve important instructional days for our children. See a copy of the revised calendar attached. 

Our GISC teachers and teacher assistants have been working on campus since August 14 to ensure they and 
their classrooms are fully ready to welcome our students. We have been introducing instructional resources 
and methodologies, reviewing our Learning Management System (Toddle) and school technology, team 
planning, and setting up our classrooms. The learning environment is rich and welcoming at GISC! 

The exciting school year ahead will bring new learning to all of us – students, parents, and staff. We will be 
exploring all the very best in educational practice and curricula, IT and management systems, in order to truly 
live up to our mission and vision of developing impactful global citizens who are confident with their talents 
and gifts, and also self-aware of challenges and personal improvements. All of us aspire to be the best that 
we can be! 

As an inclusive and diverse school, we are welcoming staff, students, and their families from across the globe 
– Egypt, China, Algeria, Sudan, Nigeria, USA, Canada, UK, UAE, South Africa, New Zealand, Slovakia, Syria, and 
Yemen. Each of us brings our unique perspective and experiences to GISC and enriches the daily life of our 
school community. Can you imagine how exciting the GISC International Day will be? 

An extraordinary school year 2022-23 awaits us all. GISC preparation and planning are exceptional, and your 
insight and input are also most welcome as we embark on this very special journey together. 

Just a reminder – Admissions for the 2023-24 school year, PreK through Grade 9, will open in November. We 
would love to welcome your friends and family members to a future at GISC! 

Wishing all of you a most successful and happy school year ahead.  May GISC be the school of your dreams! 

Warmest regards,  

Catherine 

 



 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
From Grades 2 through 5, we ask that each student bring their own iPad to 
maximize their learning.  
 
For Grade 6 and on, students are requested to bring their own MacBooks (Air is 
sufficient) to reflect the increased sophistication of the secondary learning 
environment.  

BYOD Grades 2-5 iPad (256 GB storage) with peripheral keyboard  

BYOD Grades 6-8 MacBook Air with M1 chip or MacBook Pro (minimum 256 GB 
storage)       

      Bus Registration 
Please ensure that you have completed your bus registration process. Click here  

to find out more.   

Please send your forms to  transportation_gic@gemsedu.com .                                                                                 

Uniform 

Please click here to purchase the uniform.  

We hope you have purchased the uniform and black shoes to allow the students 
to become part of the school spirit from the first day.  
 

Kindly note that Uniform Exhibition will be available at school from 
Sunday 11-9-2022 to Thursday 15-9-2022. 

 
Book Fees 
Kindly note that you have received an email on 15/8/2022 to finalize the 
book fees payments. Please ensure that you have done so. 

 
Medical Forms 
Click here to fill in the medical form for your child if you did not fill it yet, 
and send it to the school Doctor at n.farag_gic@gemsedu.com. 
 
 

Toddle Training 
Toddle, our online communication platform, parent training will be held on the 
15th of September at 4pm online. We will send you an email a week before the 
session with the online link.  
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https://www.gis-cairo.com/Admissions/School-Transport
mailto:transportation_gic@gemsedu.com%20.
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Medical%20form.docx
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     GEMS INTERNATIONAL SCHOOL                                                     
           CAIRO 

               
                                                          
Gate access                                                                       
Kindly note that the public gates for Rehab are Gate 6, 19 and the Eastern 
market gate (right next to Gate 23).  

 
 

Water 

As we are a Green School, we encourage you to bring your own water bottles that 

you can fill from our water coolers.  

 

 

 

 

 

 

    Parent contract 
Please fill in the parent contract, sign it and send it back maximum by Monday 

the 5th of September to registrar_gic@gemsedu.com.  

 

mailto:parent%20contract
registrar_gic@gemsedu.com
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       Meet the Teacher Day 
    PYP Meet the Teacher dates have been sent to you last week and our team is excited to meet you.   

PreK, KG1, and KG2 on Thursday, September 15, 10.00am to 11:30am. 

G1 – G5 on Thursday, September 15, 12.00pm to 1:30pm.                                                                                    

 

      PYP parents and students will enter the school from the KG reception. 

Our specialist teachers will stop by each class for a few minutes to introduce themselves.  

Below is the list of the teachers:  

 

Teacher's name subject classes 

Pakinam Elwy Home room Pre-K (sharks) 

Amira Hassanein  Teacher Assistant 
 

Lobna Fares Teacher Assistant 
 

Hoda Negm Home room KG1A (Starfish) 

Aya Hameed  Teacher Assistant 
 

Sondos Alaa Helmy  Teacher Assistant 
 

Rachel Kamel Home room KG1B (seehorse) 
Rania Mohamed El-Amir Teacher Assistant 

 

Menna El-Meligui  Teacher Assistant 
 

Passant Tarek Home room KG1C (Jellyfish) 

Dina Nabil  Teacher Assistant 
 

Rovana Sayed  Teacher Assistant 
 

Nada Ismaiel Home room KG1D(Corals) 

Marina Banoub Teacher Assistant 
 

Rana Mansour  Teacher Assistant 
 

Belinda Williams  Home room KG2(Orcas) 

Yousra Zaki  Teacher Assistant 
 

Heba Yaser Mohy El-Din Teacher Assistant 
 

Anina Hinkley Home room Grade 1(Atarctica) 

Lina Ahmed Teacher Assistant 
 

Samiha Fawzy Home room Grade 2(Africa) 

Marwa Erfan Teacher Assistant 
 

Fatima Seedat Home room Grade 3(Europe) 

Aya Ebaid  Teacher Assistant 
 

Jay Hinkley  Home room Grade 4(Asia) 

Shereen Abd el Mawgood Teacher Assistant 
 

Sameh Attia  Home room Grade 5(Australia) 

Noureye Khalaf Teacher Assistant 
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      MYP Meet the Teacher Day 

 
To adequately give you quality time with all subject area teachers on the MYP schedule, we would like to extend 
the meet the teacher day according to the following schedule: 

8:50 to 9 AM - pick up individual schedules in the MPH 

9 to 9:20 AM - opening remarks from Head of School and an overview of the MYP program with the IB 
coordinator 

9:25 AM to 12:20 PM -15 minute rotations through each subject class on the student schedule 

We encourage you to come to see the environment your young geniuses will experience. The presentations 

will start on time, so make sure you arrive early.  
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GEMS INTERNATIONAL SCHOOL 
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 رسالة من مديرة المدرسة
 

 أعزائى أولياء أمور مدرسة جيمس الدولية 

  2023- 2022للمدرسة   أنا شخصيا أرحب بكم في العام الدراسي الافتتاحي

ً 2022سبتمبر    18ا في  القاهرة عامها الدراسي رسميً   فى   ، وستبدأ مدرسة جيمس الدولية رًاأخي   الوقتلقد حان   لتوجيهات وزارة التربية والتعليم. مع    ، وفقا

 . المرفقة عدلاسترداد الأيام التعليمية المهمة لأطفالنا.  انظر نسخة من الجدول الم تمكنا من التقويم،تحولات طفيفة فقط في 

ن    ومراجعة نظام إدارة    أغسطس لضمان استعدادهم وفصولهم الدراسية بالكامل للترحيب  14منذ    مدرسى لالمعلمين لدينا في الحرم ا  يومساعديعمل المدرسي 

المدرسية وتخطيط الفريق وإعداد الفصول الدراسية لدينا. بيئة التعلم  بطلابنا و لقد تم تقديم الموارد و المنهجيات التعليمية )تودل( و التكنولوجيا   التعلم

 . مدرستنا غنية ومرحبة في 

الطلاب وأولياء الأمور والموظفين. سوف نستكشف أفضل ما في الممارسة والمناهج    -ا لنا جميعا  ا جديدً سيجلب العام الدراسي المثير الذي ينتظرنا تعلمً 
اطنين عالميين مؤثرين واثقين ا إلى مستوى مهمتنا ورؤيتنا المتمثلة في تطوير موالتعليمية ، وتكنولوجيا المعلومات وأنظمة الإدارة ، من أجل أن نرقى حقً 

 !من مواهبهم ، وكذلك على دراية ذاتية بالتحديات والتحسينات الشخصية. كلنا نطمح إلى أن نكون أفضل ما يمكن أن نكون

ريا والولايات  مصر والصين والجزائر والسودان ونيجي   -بصفتنا مدرسة شاملة ومتنوعة ، نرحب بالموظفين والطلاب وعائلاتهم من جميع أنحاء العالم  
و اليمن.كل منا يجلب معه خبرات متميزة  المتحدة الأمريكية وكندا والمملكة المتحدة والإمارات العربية المتحدة وجنوب إفريقيا ونيوزيلندا وسلوفاكيا وسوريا  

 إلى المدرسة يومياّ. هل يمكنك أن تتخيل مدى تحمسنا إلى هذا اليوم؟ 

 د المدرسة فريد من نوعه كما أن خبراتكم انتم أيضا ستفيدنا في رحلتنا سوياً. يعد إعدا 23 – 2022 ي ا عام دراسي استثنائ ينتظرنا جميعً 

، في نوفمبر. نود أن نرحب بأصدقائك وأفراد    9، من مرحلة ما قبل الروضة حتى الصف   24 – 2023سيتم فتح باب القبول للعام الدراسي    - مجرد تذكير  

 . عائلتك في المستقبل

 . مدرسة أحلامكونأمل أن تكون مدرسة جيمس   ا وسعيدا في المستقبل.ا ناجحً لكم جميعا عاما دراسيً  نتمنى

 

 مع تقديرى 

 كاثرين 

 
 



 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
From Grades 2 through 5, we ask that each student bring their own iPad to 
maximize their learning.  
 
For Grade 6 and on, students are requested to bring their own MacBooks (Air is 
sufficient) to reflect the increased sophistication of the secondary learning 
environment.  

BYOD Grades 2-5 iPad (256 GB storage) with peripheral keyboard  

BYOD Grades 6-8 MacBook Air with M1 chip or MacBook Pro (minimum 256 GB 
storage)       

      Bus Registration 
Please ensure that you have completed your bus registration process. Click here  

to find out more.   

Please send your forms to  transportation_gic@gemsedu.com .                                                                                 

Uniform 

Please click here to purchase the uniform.  

We hope you have purchased the uniform and black shoes to allow the students 
to become part of the school spirit from the first day.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

GEMS INTERNATIONAL SCHOOL 

CAIRO 

 
BYOD 

 
        

                         

    GEMS INTERNATIONAL SCHOOL 
          CAIRO 

 

 

    

                                                                                                                    

                                                                                                                         

                                                                                                    BYOD 
 للارتفاع بالمستوى التعليم    iPad سوف نطلب من كل طالب إحضار جهاز  5إلى الصف   2من الصف        

 . ويةمواكبة المرحلة الثانجهاز ماك بوك ل سوف نطلب من الطلاب إحضار  6الصف  من  بداية      

BYOD Grades 2-5 iPad (256 GB storage) peripheral keyboard 

BYOD Grades 6-8 MacBook Air with M1 chip or MacBook Pro (minimum 256 GB storage) 

 تسجيل سيارات المدرسة: 

 يرجى التأكد من إكمال عملية تسجيل الحافل المدرسية. أنقر هنا لمعرفة المزيد. 

برجاء أرسال النموذج إلى  

transportation_gic@gemsedu.com                                                                                                                          

   

: الزى المدرسى                                                                                                                                              

اء الزي المدرس  أنقر هنا.                                                                                لشر

اء الزي المدرس  مع العلم أن لون الحذاء يكون أسود.    نتمنن أن تكونو قد قمتم بعملية شر

 9-15إلى يوم  9-11المدرس  سوف يكون متواجد داخل المدرسة من يوم يرجى العلم بأن معرض الزي 

                                                                                                                                          : رسوم الكتب

  .لإنهاء مدفوعات رسوم الكتب. يرجى التأكد من قيامك بذلك 2022/ 8/ 15اريخ تلقيت بريدا إلكترونيا بت  يرجى الملاحظة أنك قد

: لنماذج الطبيةا   

  على   وأرسله إلى طبيب المدرسة بعد،لملء النموذج الطبي لطفلك إذا لم تملأه  انقر هنا

                                                            n.farag_gic@gemsedu.com 

 ( TODDLE Trainingتودل تراينينج : )  

بنا ، وتدريب الوالدين في   ر الإنترنت.  مساء عب   4سبتمبر في الساعة    15سيتم عقد منصة التواصل عبر الإنترنت الخاصة 

 سنرسل إليك بريدا إلكترونيا قبل أسبوع من الجلسة مع الرابط عبر الإنترنت

 

                                                       
 

 

 

https://www.gis-cairo.com/Admissions/School-Transport
mailto:transportation_gic@gemsedu.com%20.
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https://www.gis-cairo.com/Admissions/School-Transport
transportation_gic@gemsedu.com
https://www.shopping4school.com/online-store/GISC-c131610005
Sep/Medical%20form.docx
n.farag_gic@gemsedu.com%20
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: الوصول إلى البوابة                                                                         

 مباشرة(  23وبوابة السوق الشرقي )بجوار البوابة    19و    6هي البوابة  مدينة الرحاب يرجى ملاحظة أن البوابات العامة ل 

 

: الماء   

 .بك التي يمكنك ملؤها من مبردات المياه لدينا نظرا لأننا مدرسة خضراء ، فإننا نشجعك على إحضار زجاجات المياه الخاصة 

 

: ولياء الأمور عقد ا   

  سبتمبر  5 ثنينيوم الا قبل وتوقيعه وإرساله مرة أخرى   ولياء الأموريرجى ملء عقد ا 

Registrar_gic@gemsedu.com   

  

 

Registrar_gic@gemsedu.com%20%20
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التعرف على المعلم:  يوم         

 
ن
ونن الأسبوع الماضن على مواعيد يوم التعرف على المعلم للمرحلة الأبتدائية. وهم ف  غاية الحماس لمقابلتكم. تم إرسال بريد إلكتر

 صباحا  11:30صباحا إلى  10سبتمتى من   15يوم الخميس  KG2و KG 1مرحلة الحضانة و 

 إلى    12سبتمتى من   15يوم الخميس   5إلى الصف  1من الصف 
ّ
.   1:30ظهرا

ّ
 ظهرا

 أولياء الأمور وطلاب المرحلة الابتدائية يقومون بالدخول من بوابة الحضانة. 

 .لمتخصصون عند كل فصل لبضع دقائق لتقديم أنفسهمسيتوقف معلمونا ا

 فيما يلي قائمة المعلمين 

Teacher's name subject classes 

Pakinam Elwy Home room Pre-K (sharks) 

Amira Hassanein  Teacher Assistant 
 

Lobna Fares Teacher Assistant 
 

Hoda Negm Home room KG1A (Starfish) 

Aya Hameed  Teacher Assistant 
 

Sondos Alaa Helmy  Teacher Assistant 
 

Rachel Kamel Home room KG1B (seehorse) 
Rania Mohamed El-Amir Teacher Assistant 

 

Menna El-Meligui  Teacher Assistant 
 

Passant Tarek Home room KG1C (Jellyfish) 

Dina Nabil  Teacher Assistant 
 

Rovana Sayed  Teacher Assistant 
 

Nada Ismaiel Home room KG1D(Corals) 

Marina Banoub Teacher Assistant 
 

Rana Mansour  Teacher Assistant 
 

Belinda Williams  Home room KG2(Orcas) 

Yousra Zaki  Teacher Assistant 
 

Heba Yaser Mohy El-Din Teacher Assistant 
 

Anina Hinkley Home room Grade 1(Atarctica) 

Lina Ahmed Teacher Assistant 
 

Samiha Fawzy Home room Grade 2(Africa) 

Marwa Erfan Teacher Assistant 
 

Fatima Seedat Home room Grade 3(Europe) 

Aya Ebaid  Teacher Assistant 
 

Jay Hinkley  Home room Grade 4(Asia) 

Shereen Abd el Mawgood Teacher Assistant 
 

Sameh Attia  Home room Grade 5(Australia) 

Noureye Khalaf Teacher Assistant 
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 يوم مقابلة المعلم للمرحلة الإعدادية:   

 يوم مقابلة المعلم للمرحلة الإعدادية: 

 :نود تمديد يوم لقاء المعلم وفقا للجدول الزمني التالي  المتوسطة، لمنحك وقتا جيدا بشكل كاف مع جميع معلمي مجال المواد الدراسية في جدول برنامج السنوات 

  القاعة العلوية  التقط الجداول الفردية في - صباحا  9إلى   8:50من  

 ر المدرسة ونظرة عامة على برنامج السنوات المتوسطة مع منسق البكالوريا الدولية ملاحظات افتتاحية من مدي  - صباحا  9:20إلى    9من  

 دقيقة بالتناوب خلال كل فصل دراسي في جدول الطلاب  15 - ظهرا   12:20صباحا إلى   9:25من  

 .الذا تأكد من وصولك مبكر   حدد، المنحن نشجعك على القدوم لرؤية البيئة التي سيختبرها عباقرة الشباب. ستبدأ العروض التقديمية في الوقت 

 

نحن نشجعك على القدوم لرؤية البيئة التي سيختبرها عباقرة الشباب. ستبدأ العروض التقديمية في الوقت 
 المحدد ، لذا تأكد من وصولك مبكرا
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